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Zápis 4/10  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 27.4. 2010 v Praze na Strahově 

 
 

Přítomni:  J.Boháč, J.Mareš, E.Mlezivová, P.Hottmar, P.Mokrý P. Bednář 
  

Na část jednání:  M. Doktor 
 

 

 
1. STK  
 

□ 
 

Úkol 1/5/ 09 - J. Mareš jednal ředitelem Sportcentra Račice Z.Peckou o smlouvě mezi ČSK a SC 
Račice na rok 2010.  Návrh smlouvy  předloží J. Mareš výboru ke schválení na příští schůzi.   
                                                                        Ú:  1/5/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:   přeloženo na 27. 4. 2010 úkol trvá 
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti na získání dotace od MŠMT na 2011 na údržbu 
(rekonstrukci) závodní dráhy v Praze. Získání povolení se jeví z pohledu Povodí Vltavy a 
dopravního provozu na řece jako nereálné.    Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2010 
 

□ 
 

J Mareš informoval výbor o jednání STK  dne 13.4. - o akceptovaných připomínkách k vydaným 
Soutěžním směrnicím 2010 a z toho vplývajících opatřeních. Mj. byl stanoven postup výběru při 
stejném výsledku na lokálních závodech a bude vypracován seznam náhradníků pro start na M-ČR.  
Dále informoval  o přípravě I. NZ, a  M-ČR na dlouhé tratě, o přípravě ČP v Sedlčanech. Nově bude 
zajištěna evidence a předávání materiálu STK pro pořádání soutěží, kterou povede M.Bouší. 
Pokračuje příprava studie závodiště v Sedlčanech (řeší ing. Polanská), zaregistrován byl nový oddíl 
rychlostní kanoistiky – Modrá hvězda Pardubice (MHP), byla provedena kontrola a doplnění 
seznamů kvalifikovaných trenérů v databázi ČSK. STK se opět sejde 11.5.2010. 
 

□ 
 

Úkol 1/3/ 10  splněn  – J. Mareš  připravil k podpisu smlouvy  se zpracovateli výsledků hlavních 
závodů Sportisem a Burdíkem. Dále připravil k podpisu  smlouvy s pořadateli hlavních domácích 
soutěží a smlouvu s pořadatelem SP v maratónu v Týně nad Vltavou.  
 
 

□ 
 

Úkol 3/2/ 10  splněn Registrace  – evidence trenérských tříd byla  převedena do elektronické formy.  
   

□ 
 

Výbor po projednání rozhodl zjistit zda lze ještě opravit, a za jaké náklady, cílovou skenovací 
kameru ALGE, zakoupenou v roce 1998 a používanou na zajištění některých rozsahem menších 
soutěží ČSK. Následně bude rozhodnuto jak dále postupovat.                  
                                                                        Ú:  1/4/ 10 – J. Mareš 
                                                                        T:  18. 5. 2010  
 

□ 
 

Z úsporných důvodů budou pro soutěže benjamínků na M-ČR dlouhé tratě a pro ČP v Sedlčanech 
využity zbylé medaile z loňského roku. J.Mareš zajistí aktualizaci označení roku. 
                                                                       Ú:  2/4/ 10 – J. Mareš 
                                                                        T: 14. 5. 2010  
 

□ 
 

Výbor projednal  žádost SHK  na zaregistrování iránského kajakáře Mehdi Sayyada Hagshomara 
(dále jen Mehdi), který v r.2009 zůstal v ČR a zažádal o politický azyl. Výbor s jeho registrací 
v SRK ČSK souhlasí. Pro jeho účast v závodech bude platit článek  22.1.2. pravidel rychlostní 
kanoistiky: „Start závodníka jiné národní federace je dán soutěžním řádem nebo rozpisem závodu.“ 
Jmenovaný pouze nebude moci bez povolení startovat v závodech, které budou mít vliv na nominaci 
na mezinárodní soutěže. 
 

□ 
 

STK projedná na svém dalším zasedání hodnocení a připomínky k I. NZ. Projedná připomínky 
trenérů a závodníků k používanému startovnímu povelu. 
                                                                        Ú:  3/4/ 10 – J. Mareš 
                                                                        T:  18. 5. 2010  
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3. SCM    

□ 
 

Vedoucí trenér SCM informoval výbor o  uzavírání smluv mezi ČSK a oddíly (DP SCM) na rok 2010. 
Chybí smlouva se Spartakem Modřany. Čeká se na dokončení přestupu Moravcové do oddílu  ZBR 
 

□ 
 

Úkol  2/3/ 10 je průběžně plněn. Nadále vyžadováno od všech sportovců nově zařazených do SCM 
dodání dokladu o provedeném zátěžovém EKG. P.Hottmar vyžádá stanovisko sportovních lékařů – 
doporučenou četnost provádění zátěžového EKG u sportovců zařazených do SCM. 
                                                                       Ú:  4/4/ 10 – P.Hottmar 
                                                                        T:  18. 5.2010 
 

□ 
 

Financování SCM - P.Hottmar informoval o čerpání financí DP SCM z rozpočtu pro r.2010. To 
probíhá dle finančních plánů. Celkové výdaje SCM nepřevyšují částky zaslané z MŠMT na účet 
ČSK a čerpání nevybočuje z plánovaných objemů.  
   

□ 
 

Informace o metodice a sportovní přípravě v SCM - pokračuje pravidelné zveřejňování metodických 
doporučení na čtyřtýdenní období, včetně doporučených objemů, které mohou trenéři a závodníci 
porovnávat se skutečně odtrénovanými objemy členů SCM, vedenými v databázi ČSK. Povinné 
vyplňování dat se oproti minulým letům zlepšilo, trenéři a závodníci začínají data více využívat pro 
vlastní potřebu. Pouze zasílání dat některých závodníků SCM je opožděno, v případě déle trvajícího 
neplnění povinnosti budou vedoucím SCM varováni. 
 

□ 
 

P. Hottmar informoval o uskutečněném VT SCM/RDJ na Obozu 8.4.-17.4. Zúčastnilo se 74 
sportovců z 20 oddílů. Členové výboru byli průběžně informováni o výsledcích měřených tréninků. 
Též byli informováni o vyúčtování celé akce. Dále P.Hottmar  informoval o organizačním zajištění 
druhého VT SCM/RDJ na Obozu, který se uskuteční od 2.5. do 11.5. za stejných organizačních i 
ekonomických podmínek jako první VT. 
  

□ 
 

Úkol 3/3/ 10 je řešen - RSCM diskutovala  na svém zasedání 24.4. v Račicích problematiku  počtů 
zařazených sportovců do SCM na rok 2011. RSCM navrhla systém diferenciace členů SCM podle 
výkonnosti neměnit a počet skupin i poměr výše dotace zachovat stejné, jako dosud. Také ostatní 
pravidla 1.kola RSCM navrhuje ponechat jako v předchozím roce. Systému 2.kola výběru 
doporučila také zachovat. Doporučila pro rok 2011 minimální počet 80 členů SCM a navrhla 
zachovat minimální požadovanou úroveň v obecných testech.. Výbor předložený návrh schválil. 
 
Na jednání RSCM byly diskutovány výhody a nevýhody případných změn bodovacích tabulek 
2.kola výběru. Jak dále využívat pro výběr výsledky v plavání nebo běhu, co preferovat. Tato 
problematika je v pracovní poloze, zatím  není uzavřena.P.Hottmar  provede analýzu historie této 
problematiky.                                                 Ú:  5/4/ 10 – P.Hottmar  
                                                                        T:  18.5. 2010 
 

□ 
 

J.Boháč potvrdil, že projekt Sportovních  středisek  (SpS) v kanoistice pro přípravu mládeže do 15 
let, je od r.2011 reálný. RSCM pracuje na tvorbě kritérií pro rozdělování dotace. RSCM navrhuje 
použít 100% prostředků na odměny trenérů dětí v klubech, objemy prostředků do oddílů určit podle 
počtu benjamínků a úrovně žactva, počet smluvních trenérů a jejich výběr ponechat na oddílech a 
zdůrazňuje potřebu metodické podpory a kontroly činnosti smluvních pracovníků. Návrh kritérií  
pro hodnocení oddílů a k vyplácení dotace z kapitoly SpS RSCM předloží k posouzení výboru.                                        
                                                                       Ú:  6/4/10 – P.Hottmar  
                                                                        T:  18.5. 2010 
 

 
4. Informace z RDS, RDJ, RDM 

 

RDS    
□ 
 

Výbor vzal na vědomí návrh nominace na SP ve Vichy, kterou obdrželi členové výboru v předstihu 
e-mailem. Výbor akceptoval argumenty a rozhodnutí hlavního trenéra M. Doktora o rozšíření 
nominace o vítěznou loď K1 ženy 500m. 
 
 



 3 

 
□ 
 

M. Doktor informoval výbor o připravované nominaci na SP Szeged. Oproti plánu dojde ke snížení 
počtu z 30 na 29-28. Bude posílena účast v OH disciplínách na 2 startující lodě na úkor startu C4. 
Nominace bude dopracována po zveřejnění časového pořadu. K posouzení bude návrh předložen na 
jednání výboru 18.5.2010.  
 

□ 
 

M. Doktor informoval výbor o novém reprezentačním oblečení od firmy Newline, které bylo 
zakoupeno v počtu 105 setů na příští čtyři roky. Set tvoří nástupová souprava - bunda, kalhoty, triko,  
2x elastické šortky, 2x  tílka. Podle plánu byly  náklady pokryty rozhodnutím výboru z účelového 
rezervního účtu. Ceny jednotlivých součástí výbavy budou zveřejněny a úhrady za případné ztráty 
budou vymáhány. K prodeji bude určeno tričko Fan clubu české reprezentace, z jehož prodeje bude 
65,-Kč určeno pro potřeby RD.  Informace o možnostech zakoupení bude umístěna na internet. 
Zachovalé a vrácené staré sady reprezentačních dresů poslouží juniorům a maratóncům pro 
mezinárodní starty na méně významných akcích. 
  

□ 
 

Úkol 4/3/ 10 splněn –  Po projednání a doplnění o připomínky členů výboru byla schválena pravidla 
hospodaření s reprezentačním vybavení, navržená M. Doktorem. Sekretariát připraví předávací 
protokol jehož součástí bude příloha s cenami jednotlivých částí setu. 
.                                                                              Ú:  7/4/ 10 – P. Mokrý 
                                                                        T:  18.5. 2010 
   

□ 
 
 
 
 
□ 
 

 Po projednání rozpočtu RDS pro rok 2010 výbor  M.Doktorovi uložil preferovat investici do účasti 
na hlavních mezinárodních soutěžích před úhradou VT (počet reprezentantů, plná úhrada účasti 
nejlepších/úspěšných jak na ME, MS, tak na ME 23). M.Doktor předloží návrh preferencí v úvodu 
sezóny až bude známé, jaká je výkonnost.     Ú:  5/2 / 10 – M.Doktor 
                                                                        T:  27.4.2010, přeloženo na červenec 
 

Hlavní trenér připraví před oznámením nominací na akce návrh kritérií pro vrácení nákladů 
případným samoplátcům či poloplátcům (podle úspěšnosti na ME, MS a ME 23).  
                                                                         Ú:  6/2 / 10 – M.Doktor 
                                                                         T:  červenec 2010 
 

□ 
 
 

Úkol 5/3 / 10 splněn – M. Doktor projednal problematiku přenosů z SP a MS a možnosti vysílání 
bez poplatků pro národní TV s vedoucím sportovních přenosů v ČT V. Drbohlavem. Možnost další 
rozšíření přenosů projedná J. Boháč s vedoucím sportovní redakce O. Černým.    
                                                                   

□ 
 

 M. Doktor seznámil členy výboru s připomínkami k uskutečněnému NZ a ocenil práci J. Mareše při 
zajištění závodů a zpracování výsledků, které proběhlo v „úsporném režimu“. Doporučil přesunout 
cíl všech závodů k cílové věži, vždy mít digitální fotofiniš  a rozhodčí na trati. 
Upozornil na sílící hlasy trenérů žádající rozdělení M-ČR na 2 samostatné soutěže - na M-ČR 
s programem OH disciplín a na M-ČR pro ne OH tratě.Výbor doporučil problematiku monitorovat, 
vyhodnocovat  a připravit návrh pro jednání VH.  Ta musí rozhodnout. 
 

□ 
 

Výbor vzal na vědomí informaci M.Doktora o  závěrečném průběhu  VT v Teple, o organizování  
společných tréninků kategorií na  VT Sabaudii a společných testech. Dále vzal na vědomí informace 
o  organizačním zajištěním mezinárodních soutěží SP, ME a MS a  přípravě předběžné přihlášky na 
ME, o návštěvě VT SCM na Obozu a o jednání s Dr.Martinčou ohledně zdravotního stavu některých 
sportovců. 
 

□ 
 
 

Výbor vzal na vědomí informaci přípravě MEJ a ME U23. 30.4. je termín na zaslání předběžné 
přihlášky,  rezervaci hotelu a zaslání informace o počtu dopravovaných lodí je 30.4. Trenéři předají 
podklady na sekretariát k odeslání.                Ú:  8/4/ 10 – P. Hottmar, M. Doktor, P. Mokrý 
                                                                        T:  29.4. 2010 
 

□ 
 

Seznamy zakázaných látek ve sportu. vydaný v brožuře Antidopingovým výborem ČR bude předán 
při M-ČR dlouhé tratě vedoucím družstev.    Ú:  9/4/ 10 – P. Mokrý 
                                                                        T:  1.5. 2010 
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□ 
 

Výbor projednal a schválil manuál výpočtu odměn za výsledky na vrcholných kanoistických 
soutěžích na období  2010 – 2012,  včetně odměny za vyjetí účasti na OH. Schválený  materiál bude 
zveřejněn na internetu                                    Ú:  10/4/ 10 – P. Mokrý 
                                                                        T:  18.5. 2010 
 

□ 
 

Inventura lodí byla dokončena, přehled pro RDS,  RDJ a RDM bude dán k disposici trenérům.  
 

RDJ  
□ 
 

P. Hottmar informoval výbor o průběhu testů,které se uskutečnily v rámci I.NZ. ve dnech 23. – 25.4. 
Výsledky nastínily připravenost před sezónou 
 

□ 
 

Nominace na MR v Piešťanech bude provedena podle výsledků na ČP v Sedlčanech. Bezprostředně 
po skončení závodu zašle P.Hottmar návrh nominace členům výboru ke schválení mailem. Na 
náklady RDJ budou v Piešťanech startovat nejlepší závodníci RDJ. Závodníkům, kteří se do 
nominace na náklady RDJ nevejdou je nabízena účast na vlastní náklady, stejně jako všem 
dorostencům. Výbor schválil navržený způsob dopravy, organizace i úpravy přihlášek po dohodě 
s pořadatelem.                                                Ú:  11/4/ 10 – P. Hottmar 
                                                                        T:  16.5. 2010 
 

□ 
 

MEJ v Moskvě – příprava celního odbavení lodí v kooperaci s RDS „U23“. Doprava lodí a letenky 
zajištěny, akce je finančně náročná, bude umožněna účast na vlastní náklady závodníků s výkonností 
postačující k nominaci, nominační závod  se koná 12.6.-13.6.2010 
 

RDM    
□ 
 

Úkol 6/3/10 splněn T.Ježek posoudil návrh na změnu programu MSM, který zaslala Britská 
kanoistická unie (BCU) na maratónskou komisi ICF a všem národním federacím, a doporučil návrh 
v jedné z variant podpořit. Výbor návrh po projednání schválil a sekretariát zašle na ICF dopis 
s podporou návrhu BCU.                                Ú:  12/4/ 10 – P. Mokrý 
                                                                        T:  18.5.2010 

 

5. Různé 
□ 
 

Úkol 7/3 / 10 splněn – J. Boháč připravil informaci pro oddíly, kterých se týká ponížení rozpočtu o 
podíly uhrazené faktury za škody v Račicích. Úpravu přehledových tabulek DSCM zajistí P. 
Hottmar. 
                                                                        Ú: 13/4/ 10 – P. Hottmar 
                                                                        T:  18.5.2010 
  

□ 
 

Úkol :  8/3 / 10 splněn. – J. Boháč informoval členy výboru o přípravě jednání s MF k převedení 
Císařské louky do majetku ČSK. Informoval o revizi stávajících smluv s nájemci a o přípravě jejich 
doplnění formou dodatků. Z pověření svazu provádí P.Šebesta. Návrhy budou projednány a 
schváleny ve výboru. Na příští jednání bude pozván P. Šebesta 
                                                                        Ú: 14/4/ 10 – J.Boháč 
                                                                        T:  18.5.2010 

                                                                           

□ 
 

J.Boháč informoval o jednání s předsedou Českého veslařského svazu J.Kejvalem o další spolupráci 
při správě majetku obou svazů v SC Račice, a.s., o vypořádání historických závazků SC Račice vůči 
ČSK a postupech, jak pohledávku vůči ČSK uhradit. Po projednání v představenstvu společnosti a 
výboru veslařského svazu bude J.Boháč výbor o výsledku informovat. 
                                                                          Ú:  13/9/ 09 – J.Boháč 
                                                                          T:  průběžně v roce  2010 
 

□ 
 

Úkol 14/1/ 10 splněn – smlouva mezi  SRK ČSK  a pověřeným pořadatelem SP v maratónu 2010  
KK Jiskra Týn nad Vltavou byla podepsána. 
 

□ 
 

Výbor souhlasí s ukončením vedení depositního účtu RSC MŠMT u SRK ČSK a vyčerpání 
zbývající částky 27.430 Kč v souladu s předpisy v průběhu roku 2010.  

                                                                         Ú: 17/1/ 10  – P.Mokrý                                                                                
                                                                         T:  jaro  2010 
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□ 
 

J.Boháč navrhl zorganizovat pro členy výboru výklad majetko-právních vztahů v SC Račice, a.s. za 
účasti ředitele SC Račice Z.Pecky a pracovní skupiny pro správu majetku ČSK. Nový termín  
setkání byl stanoven na 18.5. P.Mokrý zajistí pro výbor od Z.Pecky podklady 
                                                                      Ú:  9/2 / 10 – J. Boháč 

                                                                               T:  18.5.2010   
 

 Poznámka k úkolu 9/2/10 - Při sjednávání schůzky navrhl Z.Pecka zorganizovat setkání v polední 
přestávce NZJ 12.6. ve 4.patře cílové věže v Račicích. Seznámí  účastníky schůzky se studií SC 
Račice, vysvětlí  majetkové poměry, smluvní vztahy a činnost obchodní společnosti. 
 

□ 
 

Úkol 10/2 / 10 plněn průběžně - Výbor projednal otázku významných životních výročí 
„zasloužilých“ členů ČSK a uložil sekretariátu sledovat kalendář a předkládat výboru návrhy na 
ocenění jubilantů. 
 

□ Úkol 11 /3/10 splněn - M. Doktor zpracoval specifikaci nákupu lodí nutných pro zajištění přípravy 
na OH z  kapitoly Strojní investice, z rozpočtu MŠMT. M. Doktor bude konzultovat s trenérem 
RDJ P. Hottmarem možnosti přesunu lodí nevyužívaných v RDS pro potřeby RDJ. 
 
 

□ Úkol 12 /3/10 splněn – zapůjčení startovních bloků pro Českou asociaci dračích lodí (P.Klíma) bylo 
smluvně ošetřeno za  shodných podmínek jako v roce 2009. Loďky budou předány pořadateli ČP  
v Sedlčanech a do 5.5.2010.  

 

□ Forma provedení  ankety kanoista roku 2010 bude projednána v průběhu letošní sezóny Výborem 
ČSK a v jednotlivých sekcích.                         Ú: 13 /3/10 – členové výboru                                                                                
                                                                          T:  září 2010 
 

□ Úkol 14 /3/10 splněn  sekretariát zajistil úhradu schválené odměny za práci trenéra SCM 
P.Hottmara za rok 2009 z rozpočtu SCM 2010. 
 

□ J. Boháč podal informaci organizačním zajištění volební Konference ČSK. Delegáti zvolení VH již 
byli o konání konference 20.5. v 15:00 hod. na Strahově informováni dopisem. Kandidátem SRK 
ČSK na předsedu ČSK je stávající předseda J. Pollert. 
 

□ Oddíl Modrá hvězda Pardubice uvažuje o podání žádosti na rok 2011 o investiční dotaci MŠMT na 
stavbu loděnice. Podobně na rok 2012 bude žádat Chomutov. Výbor SRK ČSK s podporou 
investice souhlasí, oddíly budou informovány a připraví si potřebnou dokumetaci 
 

□ E.Mlezivová si vyžádá od J. Boháče podklady na základě kterých připraví pro oddíly manuál 
k podávání žádostí o krajské granty.   
 
 

Termín příští schůze výboru SRK ČSK  18.5. 2010 
 
Zapsal: P. Mokrý  


